



COMMUNIQUE N° 12/22/2020 MINFOPRA/SG/DDRHE

Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative communique:
The Minister of the Public Service and Administrative Reform hereby announces:

Sont déclarés admissibles aux épreuves orales du concours direct des 16 et 17 octobre 2021 pour le recrutement de dix (10) **Techniciens du Cadastre**, session 2021, les candidats dont les noms suivent, classés par ordre alphabétique.

The following candidates, placed in alphabetical order, are hereby declared successful in the written parts of the direct competitive examination of 16 and 17 October 2021 to recruit 10 (ten) Surveys Technicians, for the 2021 session.

Il s'agit de / They are:

N°	Matricule/ Service No.	Noms et Prénoms/NAMES
1.	TCAN210	ABBO HAMADJAM BOBBO
2.	TCAA171	AKAWUNG KEVIN
3.	TCAG125	ALI VOTO
4.	TCAR054	ATEDZOE ABOGO ROMARIC FRANCOIS
5.	TCAL049	BANGA BRICE
6.	TCAR097	BAYANG JOEL
7.	TCAD189	BESSAWA VALDEZE AROLD
8.	TCAA214	CHE CLOVETTE BAH
9.	TCAR179	DJOU PEKELEHO ROMARIC
10.	TCAR056	EWODO ERNEST
11.	TCAM092	FAIRA ZOUA FRANCOIS
12.	TCAD154	FOMEPA DJUIKEM TOURAINÉ
13.	TCAR180	FRU PERCY ANYE
14.	TCAB151	FUH NORIS NGHÀ
15.	TCAN170	GANDAF GUINTAW
16.	TCAR117	JEAN RENAUD JESSI JEMBA NGOSSO
17.	TCAD224	KANO GOUAGNA JORDAN ROMARIS
18.	TCAD029	KOFFI PANGUE ALFRED ACHILLE
19.	TCAN242	MADJO NKALE SAM OLIVIER
20.	TCAR124	MAFOGANG ROGASANIE



21. TCAR199 MENDOMO CHANCELLE
22. TCAE047 NELLY GHISLAIN
23. TCAG031 NGAHA JEAN
24. TCAR082 NKONO NTSOLI GREGOIRE
25. TCAR173 NKOU BALLA JACQUES ARNAULD
26. TCAR074 OWONA OWONA DONATIEN
27. TCAF059 SITCHEPING KAMTE SAMUEL
28. TCAN177 SOUAIBOU BOBBO
29. TCAD057 TAKOUKAM YANNICK NOEL
30. TCAR027 TOUDJOU PATRICE
31. TCAR219 WANG JULIEN VALDO
32. TCAD098 WATAT JOHN NATHAN
33. TCAA035 WOUONAING TOUKAM NATHANAEL IGOR

Les candidats admissibles munis **de leur carte nationale d'identité, du récépissé de dépôt du dossier et de la photocopie du diplôme initialement exigé** passeront les épreuves orales desdits concours au choix, en présentiel à l'Ecole Nationale d'Administration et de Magistrature (ENAM) ou par visioconférence, **le vendredi 12 novembre 2021 à 07 heures précises.**

Successful candidates along with their national identity cards, acceptance slip and a photocopy of the initially required certificate shall take the oral part of these exams by a means of their choice, either by their physical presence at the National School of Administration and Magistracy (NSAM) or by videoconference, on Friday 12 November 2021 at 7 a.m. prompt.

Les candidats admissibles désireux de passer les épreuves orales par visioconférence sont invités à se faire enregistrer à la délégation régionale de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative la plus proche de leur lieu de résidence, au plus tard le **jeudi 11 novembre 2021 à 15 heures 30 minutes.**

Successful candidates wishing to take their orals by video conference are requested to get themselves registered at the Regional Delegation of the Public Service and Administrative Reform closer to their area of residence, latest Thursday 11 November 2021 at 3:30 p.m.

Yaoundé, le **09 NOV 2021**
**Le Ministre de la Fonction Publique
 et de la Réforme Administrative**
*The Minister of the Public Service
 and Administrative Reform*
Le Ministre
 Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative
JOSEPH LE